
Agent Zapaty: Rozmawiamy z włoskimi klubami
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Formacją, nad którą kierownictwo Giallorossich musi popracować

najmocniej w tym sezonie jest bez wątpienia defensywa. Przy braku

odpowiednich graczy na boki obrony oraz niepewności co do środka

defensywy, Roma będzie musiała dokonać poważnych inwestycji. Starym

znajomym z plotek transferowych jest Cristian Zapata. Jego agent,

Massimo Italiani, udzielił wywiadu dla calciomercatoweb.it.

- Rozmawiamy z klubami włoskimi i zza granicy, jednak nie ma nadal nic

konkretnego, wciąż jesteśmy na poziomie sondaży. Marzenia o Premier Ligue?

Marzenia pozostają zawsze, jednak jest profesjonalistą i może również wrócić do

Włoch lub grać dalej w Hiszpanii. Jest ważnym graczem, który oczywiście przykuwa

uwagę wielu poważnych klubów.

Relacje z Villarealem.

- Znajdujemy się w pełnej zgodzie i mamy dobre relacje z dyrektorstwem

hiszpańskiej drużyny. Rozmawialiśmy już i nie sądzę, że istnieje potrzeba kolejnych

spotkań. Jeśli pojawi się coś konkretnego, będziemy rozmawiać.

Odnośnie degradacji "Żółtej Łodzi Podwodnej".

- Zapata jest zasmucony i rozczarowany, zwłaszcza gdyż klub, który był stworzony

do walki o ważne cele został uwikłany w walkę o utrzymanie i spadł. To sytuacja,

która boli również wszystkich jego kolegów i środowisko. Niestety są to rzeczy, które

zdarzają się w piłce.
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